
PYTANIA MIESZKAŃCÓW PRZED IX SESJĄ RADY MIASTA KOBYŁKA: 

 

1) Czy jest możliwość zmiany opłat za śmieci komunalne z od osoby na od gospodarstwa? 

Taka zasadę stosuje miasto Warszawa. Jesteśmy miastem w aglomeracji warszawskiej 

najwięcej płacącym za śmieci od osoby, za wodę i ścieki za m3, płacimy maksymalne 

podatki od nieruchomości. Proszę o rozważenie zmian w ww. zakresie. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Trwa ocena możliwości zmiany sposobu naliczania opłaty za wywóz odpadów. 

Analizujemy inne możliwości, jednak jako najbardziej odpowiednia dla warunków 

Miasta Kobyłka brana jest pod uwagę metoda za zużycie wody. Metoda od 

gospodarstwa nie będzie metodą sprawiedliwą np. dla starszych osób żyjących 

samotnie.  

 

2) Dzień dobry, czy przeprowadzane są kontrole pieców używanych do ogrzewania 

domów oraz czy nie są spalane śmieci? Jeżeli tak, to jakie są wyniki? Pozdrawiam 

 

ODPOWIEDŹ: 

Tak w ramach Programu Ochrony Powietrza Miasto Kobyłka wysyła pracowników 

w celu pobrania próbek z palenisk (pieców) mieszkańców, są to kontrole 

niezapowiedziane na mocy art 379 i art 380 ustawy Prawo Ochrony Środowiska, 

wyniki bywają niezadowalające z analizy wynika że mieszkańcy nadal spalają 

odpady jest to około połowa badanych próbek. Próbki są wysyłane 

do akredytowanego laboratorium. W zależności od wyników analiz sprawa jest 

kierowana na policję. W celu podniesienia świadomości mieszkańców Miasto 

Kobyłka również organizuje akcje edukacyjne skierowane do różnych grup wiekowych 

od najmłodszych – grupy przedszkole po seniorów, taka akcja edukacyjna miała 

ostatnio miejsce w Ochotniczej Straży Pożarnej w dniu 17.12.2024 r.  


